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Teknik- og Miljøudvalgets beslutning den 17.06.2009

Signe Goldmann (F) ønskede sig et overblik over Københavns Kommunes udstedelse af 
lånegarantier.   

Morten Kabell (Ø) oplyste, at Handicaprådene havde bemærket, at Teknik- og Miljøudvalget som 
det eneste udvalg ikke har møder med dem. 

Direktør Pernille Andersen orienterede udvalget om, at de vil modtage et notat vedr. den just 
indgående KL-aftale på næste møde. 

Hamid El Mousti (A) ønskede et notat vedr. de mange cykellig i København som han kan præsentere 
for Socialdemokraterne i Folketinget, med henblik på at få mulighed for at fjerne dem. 




